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Besluitenlijst van de oordeelvormende vergadering van 15 januari 2024 

 

Aanwezig: de heer:  W.J.P.M. Maas  voorzitter 

  de dames:   G.M. van Caam  lid 

     M.H.C.M. Feskens lid 

     H. Stolk  lid 

     A. Uijtdewilligen burgerlid 

     R.M. Pronk  burgerlid 

  de heren:   A.P.A. van der Wegen lid 

     G.G. de Neve  lid 

     J.J.M. Stoeldraijer lid 

     E.A.H. van Thillo lid 

     T.C.J. Huisman  lid 

     J.H.F. Weerdenburg lid 

     J.C.M. Verbeek  lid 

  mevrouw:  E.P.M. Prent  wethouder 

  de heer:   N. Baali  wethouder 

     R.P. van den Belt burgemeester 

 

  de heer:   R.A.J. Defilet  griffier 

 

Pers: -  

Omroep: 1 

Publieke tribune: 3  

De besluitenlijst is een opsomming van de genomen besluiten. De integrale audio opname van de 

vergadering is na te luisteren op www.raadsteenbergen.nl bij de vergadering van 15 januari 2024  

 

01. Opening. 

De voorzitter heet alle aanwezigen welkom en opent de vergadering. 

 

02. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

03. Spreekrecht burgers. 

Er zijn geen aanmeldingen ontvangen voor het spreekrecht. 

 

04. Vaststelling van de besluitenlijst van 27 november 2023 . 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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05. Vragenhalfuur. 

Mevrouw Feskens stelt vragen over de ontwikkelingen rondom gemeenschapshuis De 

Vossenburcht. Gevraagd wordt waarom er pas eind 2024 besluitvorming plaatsvindt en 

dat zodoende pas in 2026 actie ondernomen wordt. 

Wethouder Baali geeft aan dat het meest handig is om een degelijk proces te kunnen 

volgen, ook in relatie tot de ontwikkelingen rondom de kerk. Ook moet het ruimtelijk 

onderzoek klaar zijn. De planning is weggezet in al het andere wat al in de planning zit.  

Mevrouw Feskens geeft aan dat gezien het amendement het proces de raad op een 

tweede spoor zit.  

De wethouder geeft aan dat al met meerdere partijen het gesprek is gevoerd en men is 

bekend met het proces. De wethouder biedt de mogelijkheid aan om al een richting op te 

nemen in de perspectiefnota.  

De heer Verbeek gaat in de kostenonderbouwing en verzoekt om een onderbouwing van 

het geheel waarin ook de organisatiekosten en exploitatiekosten meegenomen zijn. 

De wethouder geeft aan dat dit voorbij gaat aan de bedoeling. De wethouder geeft aan 

hierop schriftelijk terug te komen. 

 

Mevrouw Van Caam stelt vragen over de kosten voor het aanvragen van een 

starterslening. Gevraagd wordt of dat het college op de hoogte is dat er 200 euro betaald 

moet worden voor het opgeven van de inkomstengegevens.  

Wethouder Baali geeft aan ook verrast te zijn door de vragen en zegt toe hierop 

schriftelijk terug te komen. 

 

De heer Huisman stelt vragen over de kosten van het lenen van een boek van een andere 

vestiging van de bibliotheek. Er wordt een leentarief gehanteerd van 5 euro en gevraagd 

wordt om een verklaring hiervan. En gevraagd wordt of dat het tarief hiervan 

heroverwegen kan worden. En gevraagd wordt wat er gedaan wordt dat inwoners 

toegang hebben tot een breed scale aan boeken. 

Wethouder Prent geeft aan dat het beleid is van de bibliotheek en geeft aan dat hierop 

schriftelijk gereageerd wordt. 

 

De heer Van der Wegen vraagt naar de stand van zaken rondom het project Fort 

Henricus.  

Wethouder Prent geeft aan dat de bibob-toets goed doorlopen is en dat er in december 

een gesprek heeft plaatsgevonden. Voor eind januari is gevraagd om vast te stellen dat 

hun aanbod blijft staan. De initiatiefnemer heeft gevraagd voor tijd om extra onderzoek 

te doen en hiervoor is nog een week de tijd gegeven. De verwachting is dat er binnenkort 

overgegaan kan worden tot tekenen, tenzij de initiatiefnemer het aanbod terugtrekt en 

dan moeten andere stappen ondernomen worden.  

De heer Van der Wegen verwijst naar het coalitieakkoord en vraagt of dat het scenario 

om de locatie aan te bieden aan de markt ook tot de opties behoord.  

De wethouder geeft aan dat dit een scenario is en of dat de andere partij die interesse 

heeft getoond nog belangstelling heeft. 
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Mevrouw Feskens stelt tot slot vragen over LED verlichting bij voetbalverenigingen en 

daar is nog geen duidelijkheid over gegeven.  

Wethouder Prent geeft aan dat er over 3 weken een voorstel hierover naar het college 

gaat omdat een aantal zaken afhankelijk zijn van elkaar. Voor het aanbrengen van LED 

verlichting heeft de raad middelen vrijgemaakt.  

De heer Huisman vraagt of dat een vereniging die al voortvarend gehandeld heeft 

gecompenseerd kan worden.  

De wethouder geeft aan dat er sprake van gelijkwaardigheid en dat het nu gaat om een 

revolverend fonds en dat alle clubs op gelijkwaardigheid behandeld wordt en zo nodig 

maatwerk wordt geleverd. De kwestie die de heer Huisman aandraagt staat hier los van. 

De raad wordt vervolgens via de P&C cyclus geïnformeerd. 

 

06. Verordening behandeling bezwaarschriften. 

De heer Verbeek vraagt om duiding over enkele artikelen. Gevraagd wordt wat er gedaan 

wordt met de huidige leden van de commissie bezwaarschriften en of dat zij herbenoemd 

kunnen worden. De heer Stoeldraijer geeft aan akkoord te kunnen gaan met het voorstel. 

Opgemerkt wordt om alleen in de was-wordt lijst alleen de wijzigingen op te nemen. 

 

Burgemeester Van den Belt geeft aan het signaal van de heer Stoeldraijer over te 

brengen. In reactie op de heer Verbeek wordt verwezen naar subartikelen waarvoor 

andere procedures van toepassing zijn. Geconcludeerd wordt dat het woordje ‘en’ in het 

artikel niet correct is. 

Ten aanzien van de leden geeft de burgemeester aan dat het gaat om nieuwe 

benoemingen.  

 

De voorzitter stelt vast dat het voorstel wordt doorgeleid als hamerstuk. 

 

07. Wijziging verordening Wmo. 

De heer Van Thillo geeft aan dat er een inkomensafhankelijke bijdrage komt en dat heeft 

de steun. De heer Van Thillo stelt voor om de verordening pas te wijzigen na 2026 als de 

inkomensafhankelijke bijdrage van kracht wordt. De heer Van der Spelt geeft aan om een 

goede balans te vinden tussen betaalbaarheid en goede zorg. In reactie op de heer 

Verbeek geeft de heer Van der Spelt aan dat zij zich zorgen maken op de sterk gestegen 

en roept het college op om de kosten voor de zorg in evenwicht te houden. De heer Van 

der Spelt vraagt naar de brandbrief naar de verantwoordelijk minister en of dat deze 

verstuurd is.  

 

Wethouder Baali geeft aan dat de brandbrief niet verstuurd wordt omdat deze 

onuitvoerbaar is. De wethouder geeft aan dat er wel een aantal zaken uitgezocht worden. 

In reactie op mevrouw Van Caam geeft de wethouder aan dat er wel zaken veranderd 

moeten worden in de Wmo en zou dat graag in één keer naar de raad willen brengen. De 

wethouder herkent het signaal niet dat dat met de motie wordt afgegeven. De wethouder 

zegt toe na te gaan wat de wachttijden zijn voor huishoudelijke hulp bij Vraagwijzer en 

gaat na wanneer de raad hierover geïnformeerd wordt. Ten aanzien van de verordening 
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geeft de wethouder aan dat het e dat het gemeengoed is om mee te stijgen met de 

inflatie. 

 

De heer Verbeek geeft aan dat wat in de verordening plaatsvindt een normale 

inflatiecorrectie is en verwijt hierbij de Volkspartij een zwalkende opstelling. De heer Van 

der Spelt geeft als verduidelijking dat het gaat om de zorgkosten in de breedte en dat 

daar zorgen over uitgesproken worden. 

 

De voorzitter stelt vast dat het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk. 

 

08. Ingekomen stukken, mededelingen en toezeggingenlijst. 

Er zijn geen vragen over de ingekomen stukken.  

 

09. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 20:10 uur.  

 

Aldus besloten in de oordeelvormende vergadering van de gemeenteraad van 

Steenbergen op 7 februari 2024 

de plaatsvervangend griffier   de voorzitter  

 

 

 

 

 I.Wester     W.J.P.M. Maas 

 

 


